
大容量燃气冰箱

产品名称 大容量燃气冰箱

公司名称 淄博泰林纺织有限公司。

价格 2876.00/台

规格参数 品牌:格莱斯
型号:xd

公司地址 13053361990山东淄博市周村区米山路18号

联系电话 13053361990 13053361990

产品详情

 生产吸收扩散式燃气（燃油）、家居、气电两用、家具式太阳能冰箱及机芯。电话咨询，13053361990
刘文杰qq顾问：174434943山东省淄博市周村区米山路18号 http://zbtlsy.bingxiang.biz

 

山东淄博格莱斯电器有限公司位于淄博市周村区米山路18号，注册资金100万元，是一家生产吸收扩散式

燃气（燃油）冰箱、家居小冰箱、气电两用冰箱、家具式大容量太阳能冰箱等产品的股份有限公司。

企业具有自主知识产权，产品从设计到生产一切从客户需要出发，满足市场冷冻观念的转变。与传统的

压缩机冰箱不同，吸收式制冷的冰箱有以下特点和优势：产品没有氟利昂、节能环保，被誉为“双绿色

产品”；产品的无压缩机无噪音特性，可以直接放于卧室、客厅，被国内外三星级以上酒店广泛应用；

同时在电力缺乏而可燃性油气能源充足的国际和地区，成为压缩机冰箱的替代品。产品可以满足不同的

移动需求，具有使用寿命长、无需填充制冷剂、维修少等优点。

随时可电话咨询，电话：13053361990刘文杰 价格在线qq顾问：174434943

zibo glacier electrical appliance co., ltd. is located in the silk hometown zibo,shandong,china. as the trade

leader in china glacier is professional in absorption diffusion refrigeration technology, provide various models of

refrigerators for domestic and commercial uses. following the tenet of "quality consistency, reliability, and

competitive price", glacier has gained a good reputation among clients worldwide. our modern products include 3

ways(gas/kerosene/elec.)refrigerators,deep chest freezer,hotel mini fridge,etc. and provide different types absorption

cooling unit and complete refrigerator to rv manufacture in canada，america，austrilian,etc.. we believe



technology can change lifes,also choose glacier will be choose the best life. in comparison with compressor electric

refrigerator ,our unit uses no freon,no compressor while silent running and without any pollution. most units can

also be designed as 2 ways(gas&elec./kerosene&elec.) powered or 3 ways(gas&kerosene&elec.) powered for

convenient use in different places. additionally,its portability provides convenience for people in journey .

obviously, our gas/kerosene refrigerator are very popular in those areas where no electricity or short of electricity.also

some place rich in alternative energy such like lp gas,nature gas,mathane gas etc.. we are always keep on developping

markets and upgrade ourselves .now glacier not only got the international certification of ce,csa etc .but also export

our products to more than 50 countries in africa, middle east, latin america,europe etc. welcome to cooperate with us

and forward together..

tel no.:  86-533-6811028  13053361990   fax no:  86-533-6817708  、6801876  
email:174434943@qq.com  
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